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Abstract (en)
In a pallet for a fork lift truck, a floor (2) is mounted on a frame constituted by a number of parallel longitudinal members (3). In order to render
the pallet rigid and stable and in order to avoid the disadvantages of the feet of a known metal pallet of this type, each longitudinal member (3) is
constituted by parallel upper (5) and lower (6) elements and by connecting cross-struts (7). Moreover, the floor (2) constitutes the upper assembly
means of the longitudinal members (3) which delimit between them longitudinal passages for the introduction of the forks, while the cross-struts (7)
delimit between them transverse passages for the engagement of these forks. (Figure 1) <IMAGE>

Abstract (fr)
Dans une palette pour élévateur à fourches, un plancher (2) est monté sur une ossature constituée de plusieurs longerons parallèles (3). Pour
rendre la palette rigide et stable et pour éviter les inconvénients des pieds d'une palette métallique connue de ce genre, chaque longeron (3) est
constitué par des éléments supérieur (5) et inférieur (6) parallèles et par des entretoises de liaison (7). En outre, le plancher (2) constitue le moyen
d'assemblage supérieur des longerons (3) lesquels délimitent entre eux des passages longitudinaux pour l'introduction des fourches, tandis que les
entretoises (7) délimitent entre elles des passages transversaux pour l'engagement de ces fourches.
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